
 

 
 

Møtereferat fra møte i Delprosjekt: 
A2 - Økonomi 

Medlemmer 
til stede 

Marit B. Wilson, Ståle Ruud, Nina Teig, Kristian Frogner Larsen og Ingunn 
Wahl Hansen 

Varamedlemmer 
til stede 

 

Forfall Tillitsvalgt Roy Vidar Johannessen 
 

Tillitsvalgte  
 

Andre 
 

Tommy Hågensen på punkt 3 
 

Møtesekretær Ingunn Wahl Hansen 
 

Møtested, dato Trøgstad, 17.04.18 kl 12.00-15.00 
 

 

Saker Ansvar Frist 
1. Referat fra møtet 03.04.2018 ble godkjent med rettelse av 

tidspunkt for neste møte. 
 

 
 

2. Dialog med revisor 
Revisor kunne ikke møte i dag, og saken utsettes. 

 
 
 

 
 

 
3. Eiendomsskatt 

Tommy orienterte om alternativer for utskriving av 
eiendomsskatt. Politiske føringer i 5K: ønsker ikke beskatning 
av boliger/fritidsboliger, kun det som tidligere het verk og 
bruk. Har vedtak på at lokale varianter kan benyttes til 2021, 
men dette er ikke politisk ønsket. Det er usikkert hvordan 
nedtrapping av eiendomsskatt iht. nye regler vedr. maskiner 
og utstyr vil slå ut for 5K, trenger avklaringer. Ny takst må 
gjennomføres, selv om eksisterende takst er mindre enn ti år 
gammel. Det haster med å få dette ut på anbud. Omtaksering 
av «verk og bruk»/næring innen 01.03.19. LVK jobber for en 
lemping av dette for kommuner som skal slå seg sammen. 
Tommy lager et notat til prosjektleder. 
 
 
 

 

 



4. Økonomiplan 2019-2022 
Tilbakemeldingene fra delprosjektene vedr. 
investeringsplanene er at det er små muligheter for 
samordning, men at enkelte VA-prosjekter bør vurderes på 
nytt eller skyves på.  
Kommunenes budsjett og økonomiplaner må heretter bygges 
på felles forutsetninger. A2 lager et notat til fellesnemda og 
kommunestyrene. 
Kommunene må igjen utfordres på gjeldsgrad 1 og 2, og gjøre 
ny må/bør/kan-vurdering av alle investeringsprosjekter. 
Felles økonomiplan – hovedfokus på investeringer, bare slå 
sammen alle kommunene på drift. 
Forslag om felles mal for økonomiplan for alle. 
 

  

5. Arbeidsgruppene – informasjon, behov for avklaringer, 
føringer? 
Diskusjon rundt når frikjøp i arbeidsgruppene skal iverksettes 
– ved bygging av grunndata? Ellers finne rom innenfor egen 
arbeidsdag. Avklare felles forventninger mellom kommunene, 
at vanlig drift tas ned. Dette må anerkjennes fra ledelsen. 
Skatt: Sak fremlagt om samlokalisering fra 01.08.18 inkl. 
innfordring av kommunale krav. Sak stoppet i PSU. Ny PSU-
behandling før møtet i fellesnemda 24.04.18. 
Regnskap/fakturering: Har hatt første møte, etter 
oppstartsmøtet, i dag. Jobber godt med kartlegging av 
moduler/rutiner/prosesser. 
Lønn/personal: Jobber godt med kartlegging. 
Visma presser på ny hovedbankavtale, mener denne må være 
klar innen nyttår.  
Huske at vi antagelig skal bygge grunndata for Indre Østfold 
kirkelig fellesråd også. 
Alle bestillinger til Visma skal gå gjennom A2. 
Budsjettgruppe – diskusjon rundt hvordan denne skal 
organiseres. 
IKT-plattform – Må få bekreftet at IØK skal bruke Visma, og 
sette i gang arbeidet for å få klargjort den plattformen som 
Visma skal bygges på. 

  

6.  Eventuelt 
Neste møte 02.05.18 kl 13.00-.15.30 i Askim. 
 

  

 


